
NA POCZĄTKU KILKU 
WYRAZÓW: 

ów, ówczesny, ówdzie, 
ósmy, ósemka  
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JEŚLI W INNYCH FORMACH  
DANEGO WYRAZU LUB 

W WYRAZACH POKREWNYCH  
Ó WYMIENIA SIĘ NA: O, E, A 

W ZAKOŃCZENIACH 
WYRAZÓW  

-ów, -ówka, -ówna 

W KILKUDZIESIĘCIU WYRAZACH 
POMIMO BRAKU WYMIANY NA: O, E, A. 

WYRAZY TE NALEŻY ZAPAMIĘTAĆ! 

Kraków 
(tych) chłopców 
temperówka 
kreskówka 
Czubówna 
Kucówna 
 
 

pokój – pokoje 
samochód – samochody 
szósty – sześć 
przyjaciółka – przyjaciel 
mówić – mawiać 
skrócić – skracać 
 
 

jaskółka 
mózg 
ołówek 
róża 
stróż 
wiewiórka 
wróżka 
 
 

 

 
 

Wyjątki:  
skuwka  
wsuwka 
zasuwka  

PISZEMY: 
 

Ó 


